
Representantskapsmøte 
Oslo/Akershus Handel og Kontor 

24. september. 2019 
Tilstede: 29 representanter. (se vedlegg) 
Dessuten møtte Kjetil Neskvern, assisterende regionkontorleder, region Øst og Karoline Nordvik som 
gjest. 
 
I forkant av møtet innledet regionleder Fawsi Adem om våre krav og hvordan vi forbereder oss til 
tariffoppgjøret til våren. 
 

DAGSORDEN 
1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
2. Budsjett og virksomhetsplan 2020 
3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen 1 uke før representantskapsmøte 

 
John Thomas Suhr ønsket velkommen til representantskapsmøte. 
 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
Innkallingen ble sendt ut 1 gang 11. september. I tillegg ble alle representanter kontaktet for 
påminning.  
Avdelingsstyret innstiller på følgende: 
Dirigenter: Lisbeth Østensen og Mikael Kristoffersen. 
Sekretær: Monica Hekkvang 
Tellekorps tas om representantskapet ser behovet for det. 
Forretningsorden ble lest opp av Mikael Kristoffersen. 
 
Vedtak:  Avdelingsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Styret får fullmakt til å underskrive protokollen. 
Forretningsorden ble enstemmig godkjent. 
 

2. Budsjett og virksomhetsplan 2020 
 
John Thomas Suhr la frem forslaget for virksomhetsplanen 2020. 
 
Følgende tok ordet: 
Charlott Pedersen 
Fawsi Adem 
Andreas Lindrupsen 
Bjørn Tore Egeberg 
Hilde Moshølen 



Håvard Lundkvist 
John Thomas Suhr 
 
Vedtak: Virksomhetsplanen m/språkvask ble enstemmig vedtatt. 
 
John Thomas Suhr la frem forslaget Budsjett 2020. 
 
Følgende tok ordet: 
Per Øivind Eriksen 
John Thomas Suhr (replikk) 
Morten Aasen 
Fawsi Adem 
Kjetil Neskvern 
Stian B. Eriksen 
John Thomas Suhr 
 
Vedtak: Budsjettet ble enstemmig vedtatt. 
 

3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen 1 uke før representantskapsmøte 
 
Det har kommet inn 1 forslag innen fristen fra Andreas Lindrupsen: 
"Representantskapet ber styret fremme en sak til årsmøtet om en plan for verving av flere 
medlemmer i alle bransjer hk organiseres, planen skal gå over to år og tillate bruk av inntil 1,5 million 
av egenkapitalen. Det skal av planen fremgå klare mål som viser hvor mange medlemmer som må 
ververe for å tjene inn bruken av egenkapitalen". 
 
Innstilling fra styret: Oversendes til regionen i forbundet. 
Begrunnelse: Dagens økonomifordeling i HK har ikke noen umiddelbar sammenheng med 
medlemsinngangen og økonomien i fagforeningene. 
 
John Thomas la frem det innkomne forslaget. 
 
Følgende tok ordet: 
Andreas Lindrupsen 
Fawsi Adem 
 
Vedtak: Innstillingen fra styret ble enstemmig vedtatt. 
 

John Thomas Suhr takket for nå.  
Han minnet om konferansen, 100 år for 8 timersdagen,  

lørdag den 26. oktober, kl. 12:00 – 16:00, i Samfunnssalen.  
Vel hjem! 

 
Møtets varighet kl: 18:00 – 19:55 

Referent: Monica Hekkvang 



VEDLEGG! 
 

Tilstede: John Thomas Suhr, Charlott E.A. Pedersen, Monica Hekkvang, Fawsi Adem, Aïcha 
Traoré, Kan Min Lin, Morten Aasen, Hege Brandhaug, Erik Eriksen, Per Øivind Eriksen, 
Håvard Lindkvist, Jokke Fjeldstad, Hilde Moshølen, Lisbeth Østensen, Andreas 
Lindrupsen, Christian Kaborg og Alf Håkon Søberg 

Vara: Viggo Andresen, Alexander Kvedalen, Mikael Kristoffersen, Bjørn Tore Egeberg, Siri N. 
Leithe, Alexander Sandvik, Stian Bryde-Eriksen, Oddbjørn Snekkerbakken, Bjørn 
Winquist, Linda Blankson og Arne Veer 

 
Forfall:  Øystein Berg, Rozina Nazar, Inger Heidi Francker, Dalwinder Singh, Celina S. Tveter, 

Ståle Skjønnhaug, Bjørn Brander, Ole Magnus Eide, Lars F. Hjetland og Roger 
Jacobsen 

Vara:  Atle Teigen, Daniel Walter, Charlotte Dyrkorn, Kay Ouaar, Tobias H. Linge, Julia 
Maliszewska, Per Erik Moen, Eirin Liza Berget, Arne Bernhardsen, Tormod Aarum, Ida 
S. Kjølmoen, Ellen Merete Thollefsen, Stein Arne Lunderbye og Kristine Larsen 

 
Ikke møtt: Jens Knapstad, Houda Zammali og Andreas Olsen 
Vara:  Kenneth Halvorsen, Bjørn Håvard Onsaker, Rune E. Solberg, Pål H. Spjelkavik og Nils 

Erik A. Flatø 
 


